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Fråga till förvaltningen 

Hagsätraskogens naturreservat har blivit tillhåll för Rejv fester och Festival i stort sett varje 

helg under hela sommaren. Polis har varit där flertalet gånger då boende runt omkring har 

klagat. Senast helgen 19-21 augusti arrangerade ”EFFIR” en stor festival. (www.effir.se ) där 

en av sponsorerna är Sensus studieförbund.  

Detta pågår i ett naturreservat. Det säljs lustgas på ballong och alkohol förtäring. 

Alkoholförtäring är ej tillåten på allmän plats. Man röker och grillar, med tanke på den 

extrema torkan som varit är det lätt hänt att det tar eld. 

 

Naturreservatet är till för rekreation. Nu kan man inte gå där utan att vara rädd för att 

trampa i avföring. Naturreservatet förstörs med sina vackra ängar som trampas ned och fylls 

med skräp, ölburkar, glasflaskor, tamponger och avföring mm. (Se bifogad fotobilaga.) 

 

Jag önskar svar på följande frågor: 

-Vad har förvaltningen för plan att motverka dessa rejvfester och illegala festivaler?  

-När kommer de att i så fall verkställas? 

-Finns det någon plan på kontakt med de olika arrangören och erbjuda Snösätra 

kulturkvarter? 

- Har förvaltningen någon ansvarig för tillsyn av Hagsätraskogens naturreservat? 

- Har Förvaltningen något samarbete med polis, studieförbund mfl. i detta? 

 

  

 

 

 

 Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd 
2022-08-25 
 Inge Pihlström (-) 
 

http://www.effir.se/
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Bilaga foton: Fråga till förvaltningen Inge Pihlström, 2022-08-25 
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